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Z á p i s 

o průběhu konference zapsaného spolku SKI Vítkovice – Bílá, IČ: 70632219, se sídlem Bílá 173, PSČ 739 15, Staré 
Hamry, (dále též jen „SKI“), konané dne 30. 11. 2015, od. 17:00 hod., v zasedací místnosti restaurace Městského 
stadionu ve Vítkovicích.  

Pořad jednání konference: 

 
1. Prezentace účastníků od 16,30 hod  

2. Zahájení konference v 17,00 hod 

3. Zhodnocení činnosti během léta 2015 /po VH 2015/informace o rozvoji areálu Bílá v roce 2015/2016 

4. Informace o předběžných ekonomických výsledcích k 30.10.2015 : 

 - SKI Vítkovice- Bílá z.s.  

 - SKI Bílá -Služby s.r.o.   

Informace budou zavěšeny na www.skibila.cz  /klubová sekce/ od 26.11.2015  

Podrobnější informace možno osobně v kanceláři SKI na stadionu 

5. Informace o brigádnických hodinách a o způsobu vydávání členských jízdenek pro novou sezonu (doporučuje 
se na této konferenci odevzdat loňské karty)   

6. Informace o stavu placení členských příspěvků SKI, oddílových příspěvků OZL za rok 2015 a   

2016 a příspěvků pro SLČR  

         

7. Program závodů na Bílé organizovaných zapsaným spolkem  

Rozpis závodů a informace o požadavcích do pořadatelského sboru v roce 2015/2016 bude na www.skibila.cz
     

8. Příprava členů OZL na závodní sezonu 2015/2016  

9. Diskuse, předání pamětní plakety B. Koudelkovi  

10. Závěr 

 
Ad1) 

V 16,30 hod byla zahájena prezence konference 

Ad 2)  

V 17.10 hodin dle pozvánky a programu přivítal všechny přítomné členy Martin Kacíř, který je pověřen VV vedením 
konference. Minutou ticha uctil památku dlouholetého člena oddílu Milana Magnuska, který se letošní konference již 
nedožil.  

Ad 3)  

 M. Kacíř předává slovo předsedovi VV S. Olšákovi, který přednesl zprávu o činnosti Z.S. během léta 2015 ( v období od 
konání poslední VH ).  

• Informoval o úpravě stanov a zápisu změn dle nového občanského zákoníku z občanského sdružení 
na Spolek ve Veřejném rejstříku vedeného u KS v Ostravě.  

• Zakoupení pozemku pod přístavbou správní budovy. Návrh je již předložen na katastru nemovitostí 

• Zakoupení pozemku pod spodní stanicí lanovky z majetku krajského úřadu – již prošlo katastrem.  

• Rekonstrukce zasněžování červené sjezdovky 

• Výstavba vodní nádrže – nádrž by měla být vybudována mezi červenou sjezdovkou a Javořinou. 
Konzultace byly provedeny s polskou firmou, která má s takovými projekty zkušenosti. Provádí se 
první průzkumy. Tato investice může být pozastavena kvůli restitucím v oblasti Bílá. V tuto dobu 
existuje nález, kdy tyto pozemky nebudou předmětem restitucí a vracení církvi. Nebyly však dosud 
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vyčerpány všechny odvolací instrumenty. 

• Další viz zpráva S. Olšáka – příl. č. 1 

 

Druhou část tohoto bodu přednáší J. Vrzgula a přednáší informace o situaci v areálu SKI Bílá Služby s.r.o. - dceřiné 
společnosti 

• Informace o letním provozu, značení v obci Bílé, instalace květináčů, kameny, slaměné figurky, Zbojnický 
chodník a Single Traily. Úklid na pile, která byla zakoupena a likvidace UNIMO buněk v prostoru Depa. Letní 
provoz lanové dráhy se oproti loňské sezóně zvýšil o 25%. Průchod lanovkou o 15%. Letos téměř 14 tis. 
návštěvníků.  

•  Probíhá příprava na zimní provoz, region Bílá Beskydy, prohloubila se spolupráce se SKI-resort Valachy, 
zapojili jsme se do celosezónního Czech-skipas, Vznikl nový sezonní česko-slovensky skipas, ke kterému  
přistoupili kromě nás Ski-resort Valachy a Ski-resort Velká Rača.  

• Další viz zpráva J.Vrzguly – příl. č. 2 

 
Ad 4) 
Slovo si přebírá S. Olšák a sděluje informace o předběžných  ekonomických výsledcích k 31.10.2015.  
K čerpání rozpočtu sděluje, že ekonomické výstupy budou ještě podrobeny kontrole. V oblasti výnosu došlo 
k překročení rozpočtu. Byly o 300 tis. nižší tržby, než se předpokládalo. Byl však prodán nepotřebný majetek a zvedl 
tak výnosy o 300 tis. Rozpouští se rezervy, aby celkové výnosy byly pak v bilanci.  Podrobné informace jsou uvedeny ve 
zprávě S. Olšáka, příl. č. 3. 
 
M. Kacíř otevírá diskuzi k této otázce. Nikdo se nehlásí, předává tedy slovo J. Vrzgulovi, který informuje o stavu výnosů 
a nákladech.  Větší výnosy přišly z reklamy. Největší náklady byly plánovány v PHM a zde došlo ke značným úsporám 
 (snížení cen PHM).  Došlo k optimalizaci smluv s ČEZEM.   Viz příl. 4. 
 
Ad 5) 
M. Kacíř postupuje k dalšímu bodu programu a předává slovo J. Vrzgulovi a ten informuje o stavu  brigádnických hodin 
s tím, aby si členové zkontrolovali počty svých brigádnických hodin. Pro členy sdružení, kteří nemají odpracované 
brigádnické hodiny je možno pořídit sezónní permanentku za částku 1.500,- Kč. Pokud mají odpracované hodiny, 
pouze odevzdají karty k nabití s předstihem.  Nabízí k nahlédnutí seznam brigádnických hodin.  
Další dotazy nebyly vzneseny, proto se přechází k dalšímu bodu programu. 
 
Ad 6) 
M. Kacíř předává slovo S. Olšákovi, aby přednesl zprávu o stavu plateb členských příspěvků.  
Členské příspěvky jsou vybírány buď na konferencích a VH a nebo bezhotovostní platbou na účet.  Upřednostňuje 
bezhotovostní platbu a sděluje bankovní spojení. Konstatuje jaká je výše členských příspěvků pro nezletilé, produktivní 
a seniorský věk. Informuje o povinnosti placení členských příspěvků a o záměru připravit podklady k jednání VH. VV 
nyní již připravuje podklady ke schválení na příští VH, aby došlo ke zpřísnění platební kázně a důslednější dodržování   
pravidel dle stanov.  
K tomuto bodu se v nastavené diskuzi vyjádřil i člen spolku Jaroslav Dusílek, aby VV skutečně striktně hlídal ustanovení 
stanov a nastavoval kroky, které s tímto souvisí.  
 
Ad 7) 
M. Kacíř předává slovo S. Olšákovi, který seznamuje členy s Programem závodů, které budeme organizovat na Bílé. 
 
Termíny:    9-11.1. 2016      RKZ žáci 
                 13-14.2. 2016      FIS UNI + MČR juniorů 
                 19-20.3. 2016     Madeja Cup – finále přípravka a předžáci 
                        9.4. 2016 se koná oddílový přebor.  
 
Kontaktní osobou pro přihlášení na závody je S. Olšák a to formou mailové přihlášky.  
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Ad 8)  
M. Kacíř předává slovo J. Skoumalovi, který  přednáší zprávu o sportovní činnosti  oddílu. Viz příl. č.5 
 
 
 
Ad 9) 
M. Kacíř chce přejít k dalšímu bodu programu, ale bere si slovo ještě J. Vrzgula, který informuje o stavu zakoupení 
oddílových jízdenek a procesu jejich distribuce. Dále M. Kacíř předává slovo S. Olšákovi. Tento informuje o životním 
jubileu B. Koudelky, který se 23.11. 2015 dožil 90-ti let a předává mu u této příležitosti pamětní plaketu. 
M. Kacíř  konstatuje,  že program konference byl naplněn až k poslednímu bodu a tím je diskuze: 

• O slovo se přihlásil Fr. Kutáč a informuje o seriálu závodů kategorie Masters a přichází s návrhem organizovat 
jeden ze závodu v ročníku 2017 v areálu Bílá na Javořince, neboť závody byly doposud organizovány na 
nepříliš kvalitním terénu v Kopřivnici. 

• Odpovídá na dotaz S. Olšák.  
 
Další dotazy nebyly vzneseny.  

 
 
 

Ad 10) 
 
Závěrečné slovo M. Kacíř děkuje za účast a pozornost členů na konferenci a zahajuje neoficiální část konference a tím 
je malé pohoštění.  
Skončeno v 18.37 hod. 
 

 

  Mgr. Jana Pavlůsková 

Zapisovatel 

 

 

Přílohy : 

Příloha č. 1 
Příloha č. 2 
Příloha č. 3 
Příloha č. 4 
Příloha č. 5 
 
 
 
 
 
 


